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Concept Verslag vergadering Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en 

Oost-Gelderland via ZOOM, 29 oktober 2020 

 

Aanwezig: dhr. A.J.M. Heerts (voorzitter), dhr. P. de Baat, dhr. J. Bengevoord, mw. M. 

Besselink, dhr. M. Boumans, mw. A.H. Bronsvoort, dhr. O.E.T. van Dijk, dhr. S.W. van ’t Erve, 

mw. T. Haseloop, dhr. A. van Hedel, dhr. T.C.M. Horn, dhr. H.A. Lambooij, dhr. W. Meijer, 

dhr. J.H.A. van Oostrum, dhr. J.T.H.M. Penninx, dhr. J.N. Rozendaal, mw. M. Sanderse, dhr. 

H.J. van Schaik, dhr. A. Stapelkamp, mw. A. Vermeulen, dhr. B. van de Weerd  

dhr. D.G.L. Kransen (directeur VNOG), mw. J. Rooijers (districtschef PNOG), mw. J. Baardman 

(directeur GGD), mw. C. Kats (coördinerend functionaris gemeenten), luitenant-kolonel R.G.A. 

Adrian (defensie), mw. H. Hoogerheiden (bestuursadviseur VNOG a.i.), dhr. J. Wesselink 

(OL), mw. L. Segers (managementsecretaris VNOG), mw. T. Reddingius (secretaris RBT), dhr. 

A. Poirot (hoofd bedrijfsvoering VNOG), mw. H. Otten (communicatieadviseur), mw. W.J. 

Kleiboer (provincie), mw. T. Klip-Martin (Waterschap Vallei en Veluwe) 

 

Notulist: mw. N. Knapen 

 

 

1. Opening 

 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

De heer Baars is recent afgetreden. Namens het AB wordt een bos bloemen gestuurd als 

dank voor zijn collegiale inzet.  

 

2. Concept verslag en besluitenlijst 25 juni 2020 

 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld, met dank aan de samensteller.  

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 

 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 

 

Mevrouw Sanderse meldt dat het de raad van Hattem niet lukt om de inbreng op de 

Wnra tijdig aan te leveren. De heer Kransen zegt dat het prettig zou zijn als de raad van 

Hattem het voornemen om in te stemmen alvast stuurt, en dat officiële instemming dan 

later kan volgen.  

 

Gebiedsindeling brandweer  

 De heer Penninx informeert of dit nog gecommuniceerd moet worden richting de 

politie of andere organen? De heer Kransen antwoordt dat heel expliciet gekeken is 

naar de politie-indeling en de districtsindeling. Die was en is niet in 

overeenstemming te brengen met de gebiedsindeling. Gezorgd wordt dat mevrouw 

Rooijers goed op de hoogte is. Operationeel zouden de burgemeesters hier geen last 

van moeten ondervinden. Piket en afstemming wordt via de VNOG geregeld samen 

met de partners.  

De voorzitter verzoekt de heer Kransen een formele brief op te stellen zodat alle 

gemeenten en relaties kennis kunnen nemen van deze gebiedsindeling. Dit wordt 

toegezegd.  

 De heer Van Oostrum meldt dat hij procedureel in de veronderstelling was dat hij 

hier bestuurlijk nog wat van mocht vinden. Hij kan zich persoonlijk niet vinden in de 

gebiedsindeling; dit doet onvoldoende recht aan de ligging van zijn gemeente en de 

toekomstige districtsindeling. Inhoudelijk heeft hij de nodige bezwaren en hij geeft 

de voorkeur aan de indeling Oost West Achterhoek en niet Noord Zuid Achterhoek. 

De hele gang van zaken de afgelopen 2,5 jaar heeft hem zeer teleurgesteld.  

De heer Boumans heeft inmiddels persoonlijk contact gehad met de heer Van 
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Oostrum en excuses aangeboden. Tegelijkertijd is de portefeuillehouder van mening 

dat de oplossing passend is. Volgende week volgt een gesprek met de heer Kransen 

en Van Oostrum om hier nog eens goed naar te kijken.  

De voorzitter stelt vast dat dit in het proces beter had gemoeten. Volgende week volgt 

een gesprek hoe het operationeel in elkaar zit.   

 

Mevrouw Besselink geeft aan dat recent is gesproken over een soort light advies vanuit 

de GGD als er opmerkelijke gevallen/cijfers zijn binnen een gemeente, waarbij 

geconstateerd wordt dat er geen sprake is van een corona-haard maar wel het gevoel is 

dat er meer aan de hand kan zijn. De notitie zit nu bij de stukken. Maak hier gebruik van 

als daar aanleiding toe is. 

 

TER VASTSTELLING – hamerstukken 

 

4. Wijziging gemeenschappelijke regeling MON 

 

De vergadering besluit conform voorstel.  

 

5. Eenmalige dispensatie 18+ leden Jeugdbrandweer 

 

De vergadering besluit conform voorstel.  

 

6. Wijziging Reglement van orde algemeen bestuur  

 

De vergadering besluit conform voorstel.  

 

7. Prestatiekaart 1e periode 2020 

 

De heer De Baat merkt op dat eind dit jaar het risicoprofiel en het nieuwe dekkingsplan 

worden vastgesteld. Komt er dan ook een ander format voor de prestatiekaart met 

andere normeringen daarin? De heer Kransen antwoordt dat de prestatiekaart de 

komende jaren hetzelfde blijft omdat de voertuigen op de verschillende posten pas vanaf 

2023 worden vervangen. Dan pas vindt aanpassing plaats. Op het moment van wijziging 

wordt het AB hierover geïnformeerd.  

 

De heer Stapelkamp geeft aan dat dit stuk als vertrouwelijk is geagendeerd. Zou dit in 

het kader van transparantie niet een openbaar stuk moeten zijn zodat het gedeeld kan 

worden met de gemeenteraad? De heer Horn sluit bij deze vraag aan.  

De voorzitter antwoordt dat dit stuk vertrouwelijk is gehouden tot het moment van deze 

vergadering. Vanaf nu kunnen de stukken openbaar worden.   

 

De heer Horn stelt voor dit voortaan op een of andere manier mee te nemen in de 

jaarrapportage. De heer Kransen neemt deze suggestie mee.  

 

De heer Stapelkamp merkt op dat een aantal zaken op rood staat. Dat is redelijk abstract 

want het kan om verschillende locaties gaan. De heer Kransen antwoordt dat een extra 

toelichting komt waar het dan precies zit. Er komt een nieuwe begeleidende brief waarin 

deze duiding wordt gegeven.   

 

De heer Penninx geeft m.b.t. de systematiek de suggestie mee om een categorie oranje 

toe te voegen voor datgene wat aandacht vraagt maar geen urgentie heeft. De heer 

Kransen neemt dit punt mee.  

 

De vergadering besluit conform voorstel met inachtneming van de gemaakte 

opmerkingen.  
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TER VASTSTELLING - bespreekstukken 

 

8. Tweede Financiële Verkenning 2020 

 

De heer Van Schaik licht toe dat er een overschot is van € 5,5 miljoen. Voor een deel is 

dat vanwege achterblijvende uitgaven vanwege de coronacrisis en daarnaast betreft het 

salariskosten. Het is belangrijk te realiseren dat een deel wordt doorgeschoven om uit te 

voeren in 2021. In principe is strak gestuurd op de begroting. In het najaar wordt op 

basis van de discussie over de ratio, de buffercapaciteit, het bufferplafond etc. een 

afspraak gemaakt over welk bedrag eventueel teruggestort kan worden aan de 

gemeenten op basis van de afspraken die gezamenlijk in het AB zijn gemaakt. Alle 

posten die gedeclareerd kunnen worden bij het Rijk zullen ook worden gedeclareerd. 

Daarin zit nog een zekere mate van onzekerheid.  

 

De voorzitter wijst op het belang om de lijn en de informatiebrieven vanuit het VNG in de 

gaten te houden. Het is nog een puzzel en dat wordt op dit moment zo goed mogelijk in 

samenhang bekeken.  

De voorzitter merkt op dat afgesproken is dit jaar een Nota reserves en voorzieningen te 

presenteren. Ligt dat op koers? De heer Van Schaik antwoordt dat op dit moment 

overleggen plaatsvinden met de financiële ambtenaren van de gemeenten om de 

gemeenschappelijke regeling nadrukkelijk aan te laten sluiten bij het beleid van 

gemeenten.  

De heer Kransen voegt toe dat dit onderwerp geagendeerd wordt in de AB-vergadering 

van 10 december a.s. Bij de jaarrekening 2020 moet het geëffectueerd worden/zijn.  

 

De heer Stapelkamp vindt het een helder stuk; complimenten en waardering daarvoor.  

Bijlage 3 betreft de terugkoppeling van de voortgang van de Commissie Van der Jagt – 

Van Arkel. Sommige antwoorden zijn wat mager, bijvoorbeeld bij aanbevelingen 18, 22a 

en 26. Wellicht is het goed om dit netjes af te handelen c.q. te evalueren om het 

daarmee zorgvuldig af te ronden.  

De voorzitter deelt mee dat de heer Kransen binnenkort een presentatie houdt over de 

cultuuromslag in de VNOG-organisatie. Mogelijk is dat een goed moment om dit af te 

ronden waarmee het tevens geborgd is. De heer Kransen zegt toe dan mee te nemen wat 

de kenmerkende verbeteringen zijn uit het rapport Van der Jagt – Van Arkel.  

De heer Van Schaik stelt voor de afronding van het rapport mee te nemen bij de 

afwikkeling van de jaarrekening 2021 na hopelijk een jaar zonder Covid.  

 

De heer Horn heeft in de commissie Middelen de vraag gesteld of het onafhankelijk 

onderzoek naar de huisvesting ten bedrage van € 400.000 niet Europees aanbesteed had 

moeten worden. De directeur heeft geantwoord dat dit niet nodig is.  

De heer Lambooij merkt op dat het DB toestemming heeft gegeven om ca. € 400.000 

aan uitgaven te doen voor onderzoek naar huisvesting. Mag het DB dit besluit nemen of 

moet het AB dat besluit nemen omdat het hier een uitgave betreft die niet in de 

begroting was voorzien?  

De heer Van Schaik antwoordt dat de dekking van de € 400.000 voor een deel uit 

bestaand huisvestingsbudget komt. Dat is binnen de begroting en valt binnen het 

mandaat van het DB. Lukt het niet binnen dat budget dan volgt een rekening richting 

gemeenten conform de eerdere discussie in het AB.  

De heer Kransen voegt toe dat uiteindelijk het besluit hoe die € 400.000 wordt besteed 

en de manier waarop een AB-besluit gaat worden.  

De heer Poirot geeft aan dat de stukken zijn voorbereid, binnenkort naar het DB gaan en 

vervolgens naar het AB.  

 

De vergadering besluit conform voorstel met inachtneming van de gemaakte 

opmerkingen.    
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9. Aanwijzing portefeuille Brandweerkamer 

 

De vergadering besluit conform voorstel.  

 

 

TER VASTSTELLING - bespreekstukken 

 

10. Terugkoppeling afspraken provinciale regietafel 

 

Mevrouw Bronsvoort geeft een terugkoppeling op drie punten:   

 Er ligt een vraag naar eventuele capaciteitsuitbreiding op korte termijn.  

 Het brede onderwerp van flexibilisering van de asielketen komt in een besloten 

gesprek aan de orde.  

 Het dossier om de statushouders goed in de regio te huisvesten. Mevrouw 

Griekspoor is bezig met een notitie t.b.v. de burgemeesters.   

Deze drie onderwerpen worden besproken aan de provinciale regietafel en worden 

voorbereid in het bestuurlijk afstemmingsoverleg binnen de VNOG.  

 

De heer Van Schaik geeft aan dat Harderwijk op dit moment in discussie is over 

verlenging van de bestuursovereenkomst. Er is een brief opgesteld richting de 

staatssecretaris over de werkwijze en het feit dat COA steeds verwijst naar de regietafel 

of het ministerie, waardoor er eigenlijk geen gesprekspartner is.  

 

11. Rondvraag 

 

Hier komt niets meer aan de orde.  

 

12. Sluiting 

 

De voorzitter spreekt zijn waardering uit aan alle medewerkers van de VNOG, de 

gemeenten en de GGD voor de ondersteuning tijdens de corona-crisis.  

 

De voorzitter sluit de vergadering, met dank aan allen.  

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- 

en Oost-Gelderland op 10 december 2020. 

 

 

 

 

 

drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 

secretaris       voorzitter 


